
 

 

Zápis z Konferencie SAS 
 

Konferenciu viedol: Pavol Lacko, generálny sekretár SAS 

Miesto a termín konania: Hotel Lodenica,  Liptovský Mikuláš, 4. jún 2011, 10.00 hod. 

Počet zúčastnených aktívnych klubov SAS: 7 

Počet zúčastnených členov predsedníctva SAS: 5 

Hostia: 12 

 

PROGRAM : 1. Prezentácia 

 2. Správa o hospodárení SAS v roku 2010 

 3. Správa Kontrolno-revíznej komisie  
 4. Zhodnotenie snowboardovej sezóny 2010 

 5. Zhodnotenie kurzov učiteľov snowbordingu 

 6. Plán činnosti SAS v ďalšom období. 

 7. Návrh na odvolanie člena predsedníctva 

 8. Záver 

                                     

    

   Členskú schôdzu zahájil generálny sekretár SAS, ktorý privítal všetkých zúčastnených. 

 

k bodu 1: Na schôdzi sa zúčastnili 7 zástupcovia aktívnych klubov, 5 členov predsedníctva SAS 

a 12 hostí. Prezentovalo sa 12 osôb s hlasovacím právom (z 12 možných), konferencia teda bola 

uznášaniaschopná. 

 

k bodu 2: Sekretár SAS p. Lacko informoval o hospodárení SAS v roku 2010. Prezentoval príjmy 

a výdaje SAS. predložil vyúčtovanie vlastných príjmov a výdajov SAS a vyúčtovanie finančnej 

dotácie z Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR.  

  

k bodu 3: Kontrolno-revízna komisia SAS na základe predložených dokladov vypracovala a 

predložila Konferencii svoju správu. V správe KRK konštatuje nehospodárne a neefektívne 

vynakladanie finančných prostriedkov.  Na základe týchto informácii sa rozprúdila živá diskusia, v 

ktorej bolo vysvetlené a zdôvodnené použitie prostriedkov.    

   

k bodu 4:  Technický delegát SAS Marek Hliničan zhodnotil freestyleové preteky zahrnuté do 

NOKIA X Tour v sezóne 2010. Pán Opluštil (event manager) upozornil na problémy pri organizácii 

a počas pretekov. Páni Nemček (Ypsilon) a Sýkora (White Trash Martin) požiadali o obnovenie 

spolupráce s regionálnymi klubmi pri organizácii pretekov. Zároveň žiadajú o finančnú podporu 

týchto regionálnych pretekov. Pán Bačo upozornil na zanikajúcu alpin základňu.  

 

k bodu 5:   V roku 2010 SAS organizovala dva kurzy učiteľov snowboardingu I. stupňa. P. Michal 

- metodik SAS - informoval o ich priebehu a výsledkoch. Martin Pach (SK Regina Bratislava) 

spochybnil odbornú spôsobilosť p. Michala ako lektora. Upozornil na skutočnosť, že kurzov sa 

zúčastnili aj osoby bez splnenia podmienky „dobrej jazdeckej vyspelosti“. Pán Michal sa obhajoval 

tvrdením, že boli splnené všetky požiadavky kladené na absolventov.  

 



 

 

k bodu 6:  K tomuto bodu sa vyjadril prezident SAS p. Hermély. Uviedol, že aj na budúci rok 

pripravuje SAS v spolupráci s Nokiou sériu freestyleových pretekov. Ďalším projektom bude séria 

O2 Rookie Camp, ktorá sa osvedčila v sezóne 2010/2011. Prezident SAS ďalej informoval 

Konferenciu o záveroch zasadania WSF v Štokholme, ktorého sa zúčastnil. V roku 2012 sa 

uskutočnia Majstrovstvá sveta WSF-TTR. Po splnení podmienok bude môcť reprezentovať 

Slovensko dvojica pretekárov. Jeden muž a jedna žena. Navrhnutí boli Matej Matys a Klaudia 

Medlová.  Martin Pach (SK Regina Bratislava) navrhol vytvoriť „trénerskú radu“. Úlohou rady by 

bola tvorba kritérií pre reprezentantov, ich výber, komunikácia s klubmi, príprava tréningového 

cyklu na celý rok a plánovanie a organizácia sústredení reprezentačných výberov. Do tejto komisie 

boli navrhnutý p. Nehéz, Mokus, Bachnár, Hliničan, Matys a Tatarka.  

 

k bodu 7:  Na začiatku prejednávania tohto bodu predložil p. Matiaško - zástupca trénerov, 

učiteľov a rozhodcov v predsedníctve SAS - svoju abdikáciu na tento post. Zdôvodnil to svojou 

zaneprázdnenosťou. Konferencia prijala jeho abdikáciu a na tento post navrhla Kristiána 

Tomančíka. Pán Tomančík sa všetkým zúčastneným predstavil ako bývalý lektor SAS, freestyleový 

rozhodca a tréner. Jednohlasným hlasovaním bol p. Tomančík schválený na post zástupca trénerov, 

učiteľov a rozhodcov. V ďalšej časti tohto bodu konferencie bol prerokovaný návrh p. Pacha (SK 

Regina Bratislava) na odvolanie p. Michala z postu metodika SAS. Dôvodom bola 

nekompetentnosť a neodbornosť p. Michala. S týmto návrhom súhlasili 3 (traja) delegáti, proti bolo 

8 (osem) delegátov a 1 (jeden) sa zdržal hlasovania. Pán Michal aj naďalej ostáva v predsedníctve 

SAS ako metodik.   

   

 

 

 

 

Úlohy vyplývajúce zo záverov ČS : 

 

Osloviť navrhnutých členov trénerskej rady a informovať predsedníctvo o výsledku. 

 Zodp.:  p. Hermély, Tomančík Termín: 30.6.2011 

 

Naplánovanie rozpočtu SAS a čerpania dotácie z Ministerstva školstva SR. 

 Zodp.: členovia predsedníctva SAS Termín: 30.6.2011 

 

Pripraviť koncepciu snowboardových pretekov pre školy 

 Zodp.: p. Hermély, Michal Termín: 31.7.2011 

 

 

 

Dátum: 4.6.2011  

Zapísal:  Pavol Lacko                                                       
 

                                                                                                                                               

 


